
Protokół nr 5/20 19
z obrad V Sesji Rady Miejskiej Konstancm-Jeziorna w dniu 05.03.2019r. o godz. 10-tej
w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad.1

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska przywitała zebranych i otworzyła obrady V
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad.2

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła kworum na podstawie listy
obecności (lista stanowi załącznik).

J-U. 3

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że proponowany porządek obrad
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję oraz mailem:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z IV sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gniniy

Konstancin-Jeziorna na lata 20 19-2023.
10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Piaseczyńskiemu.
11. Projekt uchwały w sprawie zwotnienia samorządowego zakładu budżetowego

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancin-Jeziornie z obowiązku wpłaty do
budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych.

12. Projekt uchwały w sprawie wyboru nietody ustalenia opłaty i stawki za odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Konstancin-Jeziorna.

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „.Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Ko nstanc in-Jeziorna”.

14. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w
zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów. w zamian za uiszczoną opłatę.

15. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparc ja i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Konstanc in-Jeziorna.

16. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna w 2019 roku.
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17. Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokainej.

18. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania procedury kształtowania
budżetu obywatelskiego w gminie Konstanc in-Jeziorna.

19. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów
użyteczności publicznej administrowanych przez jednostki organizacyjne gminy
Konstancin-Jeziorna.

20. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ew. 51/6 i 83 z obrębu 03-09 w
Ko nstancinie-Jeziornie.

21. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 1 83/VI/20/20 12 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego.

22. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obszaru północno-zachodniej części miasta Konstancin-Jeziorna-etap 3.

23. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 5 7/15 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 2 10/1 z
obrębu 0021 Słomczyn.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 96/1 z
obrębu 0003 Ciszyca.

26. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 106 z
obrębu 0021 Słomczyn.

27. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 26/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 201 8r. w sprawie wyboru składu osobowego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

28. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 25/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie wyboru składu osobowego
Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

29. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

30. Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie (BRM 376/20 1 8).

31. Wystąpienia mieszkańców.
32. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
33. Korespondencja.
34. Rozpatrzenie skarg.
35. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.



Burmistrz stwierdził, że jako wnioskodawca wycofuje następujące projekty uchwał:
- w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów użyteczności publicznej
administrowanych przez jednostki organizacyjne gminy Konstancin-Jeziorna nr 19,
- w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru północno-
zachodniej części miasta Konstanciri-Jeziorna-etap 3 nr 22,
- projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Konstancin-Jeziorna na sektory przekazany na 7
dni przed sesją.
Burmistrz zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad w taki sposób. aby projekty uchwał o
numerach 14. 13 i 12 były przesunięte jako nr 8, 9 i 10 tj.. aby były podjęte przed uchwałami
w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023 oraz w sprawie udzielenia pomocy
fmansowej Powiatowi Piaseczyńskiemu.
Radny KrzysztofBajkowski w związku z ustawą, która mówi, że interpelacje i zapytania należy
zadawać Burmistrzowi na piśmie zwrócił się z wnioskiem, aby w informacji Burmistrza o
pracy między sesjami można było dodać punkt sprawy bieżące i zadawać pytania
Burmistrzowi.
Burmistrz stwierdził, że w punkcie informacja Burmistrza można zadawać pytania dot. tylko
tej informacji.
Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z wnioskiem o uczczenie minutą ciszy pamięci
zmarłego Jana Olszewskiego.
Anna Borowska zwróciła się z wnioskiem, aby w dniu dzisiejszym nie rozpatrywać projektu
uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do spraw
informatyzacji i cyfryzacji, która ma zostać wprowadzona do porządku obrad. Radna
uzasadniła. że radni nie zostali zapoznani z tym projektem uchwały.
Wywiązała się dyskusja.
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.
Radny Bogusław Komosa zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad, aby punkt wystąpienia
mieszkańców przenieść z numeru 31 pod numer 8.
Radny Krzysztof Bajkowski stwierdziŁ że wycofuje wniosek, aby w informacji Burmistrza o
pracy między sesjami można było dodać punkt sprawy bieżące i zadawać pytania
Burmistrzowi.
Wobec braku dalszych uwag Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie ww. wniosków:

1. Wino sek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania
doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma do spraw informatyzacji i
cyńyzacj i.
W wyniku głosowania: za- 5, przeciw-12. wstrzymało się -3 ww. projekt uchwały nie
został wprowadzony do porządku obrad.

2. W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-1. wstrzymało się -0 Rada Miejska przyjęła
wniosek radnego Bogusława Komosy. aby punkt wystąpienia mieszkańców przenieść
z numeru 31 pod numer 8.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.
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W wyniku głosowania: za- 19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła następujący
porządek posiedzenia:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z IV sesji.
5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Wystąpienia mieszkańców.
9. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w

zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości
zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę.

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna”.

11. Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty i stawki za odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Konstancin-Jeziorna.

12. Projekt uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancin-Jeziornie z obowiązku wpłaty do
budżetu Gminy nadwyżki środków obrotowych.

13. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Konstanc in-Jeziorna.

14. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy
Konstancin-Jeziorna w 2019 roku.

15. Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.

16. Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania procedury kształtowania
budżetu obywatelskiego w gminie Konstancin-Jeziorna.

17. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ew. 51/6 i 83 z obrębu 03-09 w
Konstancinie-Jeziornie.

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 1 83fV1/20/20 12 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 57/15 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 2 10/1 z
obrębu 0021 Słomczyn.
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21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 96/1 z
obrębu 0003 Ciszyca.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 106 z
obrębu 0021 Słomczyn.

23. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 26/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 201 8r. w sprawie wyboru składu osobowego
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

24. Projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr 25/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 201 8r. w sprawie wyboru składu osobowego
Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

25. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

26. Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie (BRM 376/2018).

27. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
28. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstaricin-Jeziorna na lata 2019-2023.
29. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Piaseczyńskiemu.
30. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
31. Korespondencja.
32. Rozpatrzenie skarg.
33. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Rada Miejska uczciła minutą ciszy pamięć zmarłego Jana Olszewskiego.

Ad.4

Przewodnicząca Rady Aleksandra Kostrzewska stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do
protokołu nr 4/20 19.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z IV
sesji.

Ad.5

W wyniku głosowania: za- 19, przeciw- 1, wstrzymało się -0 Rada Miejska powołała Komisję
Uchwał i Wniosków w składzie: Alfreda Konopka. Iwona Siudzińska. Agata Wilczek.

Radne wyraziły zgodę na pracę w komisji.
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Ad.6

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji Burmistrza o pracy
między sesjami w fonnie papierowej i mailowo (BRM 20/2019).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Na pytania radnych: Agaty Wilczek, Krzysztofa Bajkowskiego, Arkadiusza Zewara, Aledy

Konopka, Adama Grzegorzewskiego odpowiedzi udzielał Burmistrz.

Ad. 7

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że koordynowała pracę Rady Miejskiej oraz zajmowała się

sprawami bieżącymi takimi jak: przyjmowanie korespondencji. interpelacji i zapytań radnych.

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań.

Radny Arkadiusz Głowacki zwrócił się z prośbą o podanie planu pracy. Przewodnicząca Rady
odpowiedziała, że został już przekazany do Biura Rady Miejskiej i zostanie przekazany
mailowo.

Ad.8

Pan Zygmunt Włodarczyk złożył podziękowanie radnym, którzy zajęli się sprawą przy wale
wiślanym. Kolejna sprawa dot.: zajęcia się cmentarzem na Maryninie, brakiem informacji na
temat spotkania mieszkańca z radnymi, prośbą o zajęcie się sprawą obwodnicy i wydawanych
pozwoleń na budowę, braku jakichkolwiek informacji, przekazanych przez mieszkańców, na
temat mediów.

Pan Wiesław Pabisiak zabrał głos w sprawie dot. zerwania umowy w sprawie odbioru śmieci
przez firmę Lekaro . Następnie odniósł się do sprawy dot. zwiększenia opłaty za odbiór śmieci
oraz opłat za śmieci bloków komunalnych i spółdzielczych a przedsiębiorstw działających w
gminie.

Pan Rafał Wiśniewski przypomniał, że na sesji grudniowej podniósł kilka tematów m.in. temat
komunikacji miejskiej i chciałby porozmawiać na te tematy Zwrócił się z pytaniem w sprawie
spotkania dot. zmian w układzie drogowym Konstancina w związku z problemami dojazdu

gminy Piaseczno. Autorem pomyshi jest Pan Starosta a elementem tego pomystu jest nie tylko
ułatwienie dojazdu mieszkańcom Piaseczna, ale również ułatwienie dojazdu mieszkańcom
gminy Góra Kalwaria — ustalono, że tematy te będą poruszone na posiedzeniu Komisji Ładu

Przestrzennego i Spraw Komunalnych.

Pani Stanisława Makowiecka wystąpiła w sprawie dokończenia kanalizacji w ulicy Jabłoniowej

w Słomczynie Zachodnim.

Burmistrz udzielił odpowiedzi na bieżąco po każdej wypowiedzi mieszkańca.

Ad. 9
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Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usiug w zakresie
odbioru odpadów komunalnych od wiaścicieli nieruchomości zamieszkałych i
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną oplatę.

Inspektor Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Agnieszka Brzezinska przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z wnioskami.
Radny Arkadiusz Głowacki zgłosił wniosek o dokonanie zmiany w 3 pkt 1 ppkt b dot.
zwiększenia częstotliwości wywozu odpadów zmieszanych do lx w tygodniu.
W wyniku głosowania: za — 8 przeciw-9. wstrzymało się -3 Rada nie przyjęła ww. wniosku.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wniosków zgłoszonych przez Komisję Budżetu.
Inwestycji i Spraw Majątkowych:
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-5, wstrzymało się -1 Rada Miejska przyjęła wniosek o
zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów segregowanych w zabudowie jednorodzinnej —

papier - dwa razy w miesiącu.
W wyniku głosowania: za- 19, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska przyjęła wniosek o
zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów segregowanych- metale i tworzywa sztuczne-
dwa razy w miesiącu.
Burmistrz zgłosił wniosek o uzupehiienie 11 poprzez wpisanie daty .„1 sierpnia 2019r.”
Radny Krzysztof Bajkowski zgłosił wniosek, aby w 3 pkt 1 ppkt b dokonać zwiększenia
częstotliwości wywozu odpadów zmieszanych do lx w tygodniu w okresie od 1 kwietnia do 30
września.
W wyniku glosowania: za- 5, przeciw-9. wstrzymało się -2 Rada nie przyjęła ww. wniosku.
W wyniku glosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęta ww.
uchwałę wraz z ww. dwoma wnioskami.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 45/VIII/5/2019.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 10
Projekt uchwały iy sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Konstanciii-Jezioma”.
Inspektor Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Agnieszka Brzezinska przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z wnioskami takimi jak w poprzedniej uchwale.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wniosków zgłoszonych przez Komisję Budżetu,
Inwestycji i Spraw Majątkowych:
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-4. wstrzymało się -0 Rada Miejska przyjęła wniosek o
zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów segregowanych w zabudowie jednorodzinnej —

papier - dwa razy w miesiącu.
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła wniosek o
zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów segregowanych- metale i tworzywa sztuczne-
dwa razy w miesiącu.
Burmistrz zgłosił wniosek o uzupełnienie 11 poprzez wpisanie daty ..1 sierpnia 20l9r.”
W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-1, wstrzymalo się -O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z ww. dwoma wnioskami.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 46/VIII/5/2019.

Ad. 11

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opiaty i stawki za odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Gminy Konstancin-Jeziorna.
Inspektor Wydziału Ocbrony Środowiska i Rolnictwa Agnieszka Brzezińska przedstawiła ww.
projekt uchwały wraz z wnioskiem o dokonanie zmian, które muszą zostać wprowadzone.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie zgłoszonych zmian:

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-2, wstrzymało się -3 Rada przyjęła następujące zmiany:
- w tytule: Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty i stawki za gospodarowanie
odpadami komunalnymi z terenu Gminy Konstancm-Jeziorna,
- w 1 ustęp 1 i 2 oraz w 1 i 2i wpisanie zamiast za odbiór i zagospodarowanie zapisać
wyrazy „... za gospodarowanie.. .„ oraz w 6 wpisanie daty „1 maja 2019r.”
W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-2, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęta ww.
uchwalę wraz z ww. wnioskami.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 47/VIII/5/2019.

Ad. 12
Projekt uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakład
Gospodarki Komunalnej w Konstancin-Jeziornie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy
nadwyżki środków obrotowych.
Dyrektor ZGK Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 48/VIII/5/2019.

Ad. 13
Projekt uchwały w sprawie szczególowych zasad odplatności za pobyt w ośrodkach
wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Konstancin-Jeziorna.
Dyrektor OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
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W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 49/Y11115/2019.

Ad. 14
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Konstancin-Jeziorna w 2019
roku.
Inspektor Wydziału Ochronny Środowiska i Rolnictwa Sylwia Kornaszewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Iwona Siudzinska przedstawiła
pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 507y11115/2019.

Ad. 15
Projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków
o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.
Inspektor Biura Komunikacji Społecznej Arkadiusz Jaskółowski.
Przewodnicząca Komisji B OKiS Izabella Wieczorek przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 511V11115/2019.

Ad. 16
Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania procedury kształtowania
budżetu obywatelskiego iy gminie Konstancin-Jeziorna.
Kierownik Wydziału Promocji i Współpracy z Organizacjami Społecznymi Patryk Siepsiak
przedstawił ww. projekt uchwał.
Przewodnicząca Komisji B OKiS Izabe lla Wieczorek przedstawiła pozytywną opinię komisji
wraz z wnioskami.
Uwag brak.

Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie wnio sków Komisji B OKiS:
- w wyniku głosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada przyjęła wniosek komisji
BOKiS dot. zapisania po słowie „mailowo” spójnika „i” telefonicznie zamiast „lub”,
- w wyniku głosowania: za- 19, przeciw- 0. wstrzymało się -1 Rada przyjęła wniosek Komisji
BOKiS i dokonała zmiany w 20 ustęp I pkt 1 ze 100 na 50 głosów oraz w 20 ustęp 2 pkt 2
z 50 głosów na 30 głosów.

W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
z ww. wnioskami.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 52/VIII/5/2019.
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Ad. 17
Projekt uchwaly w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ew. 51/6 i 83 z obrębu 03-09 w
Konstancinie-Jezio ruje.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymalo się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 53/VIII/5/2019.

Ad. 18
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 183/VI/20/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Skolimowa północnego-
rejon ulic Kołobrzeskiej i Pułaskiego.
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzeni-iego Ewa Klimkowska-Sul przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 18, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 54/VIII/5/2019.

Ad. 19
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna siużebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy iy Warszawie, na działce ewidencyjnej
numer 57/15 z obrębu 0015 Obory-Łyczyn.
Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar

przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 55/VIII/5/2019.

Ad. 20
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 210/1 z obrębu 0021
Słomczyn.
Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 19, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęla ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 56/yIII!5/2019.

Ad. 21
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności gruntowej na działce ewidencyjnej numer 96/1 z obrębu 0003
Ciszyca.
Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 57/VIII/5/2019.

Ad. 22
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę Konstancin
Jeziorna służebności gruntowej na dzialce ewidencyjnej numer 106 z obrębu 0021
Slomczyn.
Z-ca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek Zieliński przedstawił ww.
projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Uwag brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 58/VIII/5/2019.

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad w taki sposób, aby trzy
projekty uchwał nr 23, 24, 25 tj. projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok
2019, projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
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Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023 i projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy
fmansowej Powiatowi Piaseczyńskiemu przenieść na koniec po wszystkich uchwałach nr 31,
32, 33.
Rada w wyniku głosowania: za- 11, przeciw-2, wstrzymało się -3 dokonała zmiany porządku
obrad jw.

Ad. 23

Projekt uchwały zmieniający uchwalę Nr 26/VIII/3/2019 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie wyboru składu osobowego Komisji
Rewizyjnej Rady Miej sklej Konstanc[n-Jeziorna.
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski, radny Krzysztof
Bajkowski i radna Alfreda Konopka.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-3, wstrzymalo się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 59/VIII/5/2019.

Ad. 24
Projekt uchwały zmieniający uchwalę Nr 25/VIII/3/2019 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. w sprawie wyboru składu osobowego Komisji skarg,
wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.
Głos zabrał Przewodniczący Komisji skarg. wniosków i petycji Bogusław Komosa.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-2, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 60/VIII/5/2019.

Ad. 25
Projekt uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej
Rady Miej sklej Konstancin-Jeziorna.
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski przedstawił ww. projekt uchwały
wraz z uwagami.

W wyniku dyskusji. w której udział brali Radca Prawny Iwona Czohara, radni Hubert Meronk,
Arkadiusz Zewar. Adam Grzegorzewski. Ignacy Gołębiowski. Włodzimierz Wojdak i
Burmistrz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Adam Grzegorzewski stwierdził, że wycoiiije
w”yy. projekt uchwały.

Ad. 26
Projekt uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie (BRi”I 376/2018).
Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Bogusław Komosa przedstawił ww. projekt
uchwały.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
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Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 611V111J5/2019.

Ad. 27
Projekt uchwaly w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2019.
Skarbnik przedstawił ww. projekt uchwały przedstawiając różnice ze względu na podjęte
uchwały nr 9, 10 i 11 dot. odpadów komunalnych.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodnicząca Rady oglosila przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Na pytanie radnych Bogusława Komosy i Arkadiusza Głowackiego: czy środki przeznaczone
na wodę i kanalizację w ulicy Jabłoniowej nie są zmniejszone? - odpowiedzi udzielił Skarbnik
oraz Burmistrz.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 62/Y1II!5/2019.

Ad. 28
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.
Skarbnik przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 63/V11115/2019.

Ad. 29
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Piaseczyńskiemu.
Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 641V11115/2019.

Ad. 30
Przewodnicząca Rady poinformowała o interpelacji złożonej przez radną Irenę Śliwkę dot.
propozycji działań zmierzających do poprawy warunków sanitarno-bytowych przy jednostce
OSP Słomczyn (BRM 24/2019) oraz odpowiedzi na tą interpelację (BRM 34/2019).
W ww. sprawie głos zabrała radna Irena Sliwka.
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Przewodnicząca Rady poinformowała o złożonych dwóch zapytaniach przez radną Agatę
Wilczek a dot. drogi wojewódzkiej nr 712 (BRM 56/2019) oraz drogi wojewódzkiej nr 721
(BRM 57/2019) oraz zapytaniu złożonym przez radnego Bogusława Komosę dot. realizacji
inwestycji ..Adaptacja z rozbudową budynku przy ul. Piłsudskiego 42 (BRM 58/2019).

WoLne wnioski:
Radny Bogusław Komosa zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy nie wyraziłby zgody na
wykonanie przez ZGK odcinka kanalizacji o długości 65m w ulicy Okrzewskiej?
Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem czy ww. zapytanie zostało złożone na piśmie co
w tej chwili jest wymogiem ustawowym?
Radny Bogusław Komosa wyjaśnił, że chodzi o to. iż będzie położona nakładka, która za rok
będzie zrywana żeby położyć 60m kanalizacji.
Burmistrz udzielił odpowiedzi na ww. pytanie.
Radna Bożena Wierzbicka stwierdziła, że zorganizowała zbiórkę wielkanocną dla Polaków
mieszkających za wschodnią granicą. Radna chciałaby zebrać 50 paczek dla tych
kombatantów, którzy przez 15 lat przyjeżdżają do Uzdrowiska Konstancin- Zdrój na turnusy
leczniczo-rehabilitacyjne. Zwróciła się z prośbą o wsparcie kombatantów w darach.
Radny Hubert Meronk w związku z nieprzyjęciem do porządku obrad projektu uchwały w
sprawie powołania doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna do spraw
informatyzacji i cyyzacji zaproponował, aby przed kolejną sesją Rada spotkała się godzinę
wcześniej. aby można było zaprezentować cały materiał zapraszając również mieszkańców
Konstancina.
Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił uwagę na trudności jakie mają osoby niepełnosprawne lub
starsze w dostaniu się do urzędu. Poinformował, iż wystąpi z inicjatywą, aby Rada powołała
doraźną Komisję Antysmogową.
Przewodnicząca Rady ponownie zwróciła się z pytaniem czy ww. zapytanie zostało złożone na
piśmie co w tej chwili jest wymogiem ustawowym?
Radny Krzysztof Bajkowski poinformował, że działają różne inicjatywy. które dotyczą
wszystkich mieszkańców dlatego zaproponuje powołanie doraźnej ko misi i antysmo gowej,
której celem będzie zminimalizowanie smogu w Konstancinie-Jeziornie.
Radny Arkadiusz Głowacki przekazał informację od Pani Małgorzaty Zarzyckiej. która jest
przewodniczącą komitetu organizacyjnego ds. współpracy z miastami partnerskimi, że na
początku lipca organizowany jest wyjazd dla osób dorosłych do Denzingen.
Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił następujące wnioski:
- braku koszy i sprzątania ul. Słowackiego,
- miedzy ul. Słowackiego a Chylicką znajduje się duża nieruchomość prywatna, która jest
zaśmiecona,
- sprawa dot. sięgaczy na Starym Wierzbnie. gdzie obowiązuje stary plan i budowane są nowe
domy. Radny zwrócił się z prośbą o przeanalizowaiie nadania numerom nie liter tytko cyk.
Zwrócił się z prośbą o sprawdzenie czy są to sięgacze czy drogi dojazdowe.

Radny Hubert Meronk stwierdził, że nie otrzymał odpowiedzi na ww. pytanie.

Przewodnicząca Rady odpowiedziała. że padła propozycja, warta rozważenia, żeby prezentacja
odbyła się nie przed sesją tiko na połączonych komisjach, gdyż sesje odbywają się w
godzinach porannych natomiast komisje mogą odbywać się po południu.

Burmistrz przedstawił radnym ujednolicony system przekazywania interpelacji i zapytań
radnych w taki sposób, żeby był on zgodny z ustawą.
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Wywiązała się dyskusja dot. terniiriu przeprowadzenia prezentacji w sprawie powołania
doraźnej Komisji Rady Miejskiej Konstanciri-Jeziorna do spraw informatyzacji i cyfryzacji.

Ustalono, że prezentacja odbędzie się na posiedzeniu połączonych komisji.

Ad. 31

Przewodnicząca Rady przypomniała. że korespondencja na sesję przekazywana jest do
Radnych skanem. Wszelka korespondencja została przekazana radnym i sołtysom skanem po
zakryciu danych osobowych.

Przewodnicząca Rady po informowała, że wpłynęła następująca korespondencja:

- pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie wszczęcia postępowania nadzorczego dot.
zatwierdzenia mpzp dla Starej Papierni,
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego udzieliła wyjaśnień,
- pismo Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej odnośnie sytuacji rodziny, która poszukuje
mieszkania socjalnego i odpowiedź Burmistrza w tej sprawie.

Ad. 32

Skarg — brak.

Ad. 33

Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja planowana jest na dzień 11 kwietnia
2019r. o godz. 11.00 i zaniknęła obrady IV sesji o godz. 17.00
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWODNICZĄCA
RADY MIEJSKIEJ

tAgcztaz ok
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 11:14

Wygenerowano w systemie esesjapi 2019-03-14 09:4130



Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z IV sesji.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 11:16

Wygenercwano W ysiemie eSes ja. 2019-03-14 09.44:56



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i

Wniosków.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz

Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra

Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,

Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 11:17

Wycjenerowano W systerni eSe5jap 2019-03-16 09:51:01



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek A. Głowacki - zmiana
par. 3 pkt 1 lit. b - zmieszane 1 raz w tygodniu

za: 8, przeciw: 9, wstrzymało się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (8)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska,
Irena Śliwka, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka

przeciw (9)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

wstrzymało się (3)
Hubert Meronk, Piotr Wasilewski, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019,0 godz. 12:15

Vyqeneowino W ysuerie eSesa.p I 9 0014 09.50:34



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek - zabudowa
jednorodzinna odpady segregowane - papier -

zmiana na 2 razy w miesiącu

za: 14, przeciw: 5, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka,
Włodzimierz Wojdak

przeciw (5)
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska,
Agata Anna Wilczek

wstrzymało się (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:16

enerowano eSesar 20190314 09545



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek - zwiększenie
odbipru odpady segegowane - metale i tworzywa
sztuczne - 2 razy w miesiąca

za: 19, przeciw: 1, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

przeciw (1)
Aleksandra Kostrzewska

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:17

Wyqeerwno W systemie eesJap 2Oi9O3-i4 0955:32



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek - par. 3 pkt 1 lit. b -

zmieszane 1 raz w tygodniu w okresie od 1 kwietnia
do 30 września

za: 5, przeciw: 9, wstrzymało się: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (5)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Irena Śliwka, Bożena
Wierzb i c ka

przeciw (9)
Anna Borowska, Andrzej Cieśiawki, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz
Zewar

wstrzymało się (5)
Ignacy Gołębiowski, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Hubert Meronk

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:23

Wyc-enerowano ystmiE Ssir 239 9-Ci4 39:56:57



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług
w zakresie odbioru odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości zamieszkałych i
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną opłatę.

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena
Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka,
Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki

BRAK GŁOSU (1)
Hubert Meronk

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:25

Wyc,enercwarso y y:eemi Sesa p 2OiC3- i9:S:36



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek - zabudowa
jednorodzinna odpady segregowane - papier -

zmiana na 2 razy w miesiącu

za: 16, przeciw: 4, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert
Meronk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena
Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

przeciw (4)
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska, Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:54

„ygne owarc W ysRrne ees!ap”. 201 90314 i0i1:21



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek - zwiększenie
odbioru odpady segregowane - metale i tworzywa
sztuczne - 2 razy w miesiąca

za: 20, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:55

Wyqenercwano w systemie eSesjam 201 0-03-14 10.10:20



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i
porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna”.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 12:56

Wyqenerc”wano w sytenie eSesj.. 2Oi-O3 14 1012:55



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek: zmiana
sformułowania „za odbiór i zagospodarowanie
odpadow komunalnych na za gospodarowanie
odpadami komunalnymi” w tytule uchwały oraz par.
1 ust.1 i2orazpar.2ust.1 i2

za: 15, przeciw: 2, wstrzymało się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (15)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna
Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

przeciw (2)
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka

wstrzymało się (3)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:20

WyjelerGwano W 5yteme 10:14:42



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyboru metody ustalenia opłaty i stawki za odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu
Gminy Konstancin-Jeziorna.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski, Adam
Grzegorzewski, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna
Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (2)
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:21

y y .U1 9Q3• i 1. 1



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego
Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancin
Jeziornie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy
nadwyżki środków obrotowych.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, za bella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzb icka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:23

Wycenerowano W yterni eSeaD. 2Oi9O3-i4 101 :4



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
szczegółowych zasad odpłatności za pobyt w
ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
mieszkańców Gminy Konstancin-Jeziorna.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:26

Wycener”wano wytenw eSesja.D. 201903-14 10:17:17



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie gminy Konstancin-Jeziorna w
2019 roku.

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Aleksandra Kostrzewska

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:32

Wyuenerwano y!me . O19O.1i O2i:2.9



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny
wniosków o realizację zadania publicznego w ramach
inicjatywy lokalnej.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:36

Wygenerwano W sytemie eSesja.p. 201 9-O3i4 I 0:22.29



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wniosek zamiana w treści
uchwały sformułowania „ mailowo lub telefonicznie”
na mailowo i telefonicznie

za: 18, przeciw: 1, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojda k

przeciw (1)
Aleksandra Kostrzewska

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:44

yaetrowanc yStErnie Sr0 2019-0314 I 023:57



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Zmiana rozdział 9 par. 20.1
pkt 1 - 100 na 50 głosów oraz w pkt 2 zmiana - z 50
na 30 głosów

za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (19)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy
Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
za bella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,

Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

wstrzymało się (1)
Anna Borowska

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:45

w ysterne eSeia p. 2Oi9U3i4 iO:4:2S



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zasad i trybu przeprowadzania procedury
kształtowania budżetu obywatelskiego w gminie
Konstancin-Jeziorna.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna
Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:46

Wyc;enerwano W systemie esesjapi 201903-14 09:32:39



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działek nr ew.
51/6 i 83 z obrębu 03-09 w Konstancinie-Jeziornie.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Ignacy Gołębiowski, Bożena Wierzbicka

BRAK GŁOSU (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:50

!yanrowano WySt@mI c(SJ ..Oi9O3i4



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały Nr 183/VI/20/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 1 lutego 2012 r. w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
Skolimowa północnego-rejon ulic Kołobrzeskiej I
Pułaskiego.

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz
Zewar

PRZECIW (1)
Aleksandra Kostrzewska

BRAK GŁOSU (1)
Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:54

Wyclenerowan3 Sy.tE?mIE eSo 2C 9-i)?- 4 (:263



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności przesyłu na rzecz
Polskiej Spółki Gazownictwa Spółka z ograniczoną
odpowiedzialnością Oddział Zakład Gazowniczy w
Warszawie, na działce ewidencyjnej numer 57/15 z
obrębu 0015 Obory-Łyczyn.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:56

Wenwwano w syeErn Sei 201 9C 0:2.7:17



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
działce ewidencyjnej numer 2 10/1 z obrębu 0021
Słomczyn.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Renata Wieczorek

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 13:58

Wyyeneruwaiio W ytErnie ESeJa 20190314 1027:44



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
działce ewidencyjnej numer 96/1 z obrębu 0003
Ciszyca.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019,0 godz. 14:00

WeErJwano w systeme eSesar. 2Oi9-O3•i4 10:29:06



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie przez Gminę
Konstancin-Jeziorna służebności gruntowej na
działce ewidencyjnej numer 106 z obrębu 0021
Słomczyn.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Adam Grzegorzewski

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 14:02

w y mi S€ 2D19C3 14 1O3



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Zmiana porządku obrad

za: 11, przeciw: 2, wstrzymało się: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
za (11)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona
Siudzińska, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

przeciw (2)
Bogusław Komosa, Irena Śliwka

wstrzymało się (3)
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

BRAK GŁOSU (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 14:41

Wqenerowano w systemie eSea. 2O 9-Q?14 iO:4:O5



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniający
uchwałę Nr 26/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. w
sprawie wyboru składu osobowego Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, za bella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek

PRZECIW (3)
Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Hubert Meronk, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 14:48

Wuenerwano w eemH 2Cf (- 034:31



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały zmieniający
uchwałę Nr 25/VIII/3/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. w
sprawie wyboru składu osobowego Komisji skarg,
wniosków i petycji Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna.

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona
Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek

PRZECIW (2)
Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Hubert Meronk, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 14:51

Wyaerano eSesja 2Q19-C3-1$ O353



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie w
sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora
Zakładu Gospodarki Komunalnej w Konstancinie
Jeziornie (BRM 376/2018).

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Izabella Wieczorek

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 15:12

Wyceerwano w -ytu eesj.a.o. 201903-14 0:36:0i



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmian uchwały budżetowej na rok 2019.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Iwona Siudzińska

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 15:37

WyceI1ercwar,o W sytemie eesjap 201 -03-i4 10:3t5:30



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Adam Grzegorzewski, Bogusław Komosa, Alfreda
Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 1 5:42

Wyenercwano w systeme eSesja I 2DO344 iO.36:?7



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Piaseczyńskiemu.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawki, Renata Dąbrowska, Arkadiusz
Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Hubert Meronk, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski,
Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Adam Grzegorzewski

NIEOBECNI (1)
Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 5 marca 2019, o godz. 1 5:45

Wyqeerano w syeerne eSesjapI 2UiC3i4 O37:5



LISTA OĘECNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA
Y SESJIWDNIIJ...Q5.Q.:??12W3!

18. JWierzbicka Bożena

19. Wilczek Agat

20. Wojdak Włodzimierz

21. Zewar Arkadiusz

f

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

1. Bajkowski Krzysztof

2. Borowska Anna

3. Cieślawski Andrzej

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz

6. Gołębiowski Ignacy

7. Grzegorzewski Adam

8. Komosa Bogusław

9. Konopka Alfreda

10. Kostrzewska Aleksandra

11. Meronk Hubert

12. Siudzińska Iwona

13. Stoczyński Sławomir

14. Śliwka Irena

15. Wasilewski Piotr

16. Wieczorek Izabella

---------—----—

17. Wieczorek Renata


